
kv-tk-2012Z14915
’s-Gravenhage 2012

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2011–2012 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2012Z14915 

Vragen van het lid Kuiken (PvdA) aan de staatssecretaris van Infrastructuur en 
Milieu over het gebruik van de Buitenveldertbaan (ingezonden 7 augustus 
2012). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van de Notitie gebruik Buitenveldertbaan? 

Vraag 2
Is het waar dat daaruit kan worden opgemaakt dat deze start- en landings-
baan vaker wordt gebruikt dan in 2008 en 2010 is afgesproken in het kader 
van het strikt preferentieel vliegen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Welke aantallen vliegbewegingen zijn destijds afgesproken? Welke aantallen 
vliegbewegingen worden in 2011 en 2012 gerealiseerd? 

Vraag 4
Is het waar dat de Luchtverkeersleiding Nederland (LVNL) steeds de 
weersomstandigheden aanvoert als reden om af te wijken van het preferen-
tieschema? Klopt het dat de buitenwacht weinig of geen zicht heeft op de 
interne afwegingen die de LVNL daarbij maakt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Herinnert u zich dat de Tweede Kamer het vorige stelsel in 2008 failliet heeft 
verklaard, omdat het te ondoorzichtig was, met name op het punt van de 
actualisering van de gelijkwaardigheidscriteria (de routemodellering)? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat het huidige stelsel op het punt van het strikt preferen-
tieel vliegen ook ondoorzichtig is? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 7
Op welke manier kunt u het strikt preferentieel vliegen transparanter en beter 
handhaafbaar maken? 
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Vraag 8
Kunt u overwegen om de (wel transparante) handhavingspunten als 
permanent back-up systeem te handhaven, en niet alleen voor de duur van 
het experiment tot 1 november 2012? Zo nee, waarom niet?
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